
Aan: B&W en raadsleden Albrandswaard 

Verzonden op 7 oktober 2022 naar: griffie@albrandswaard.nl 

Rhoon,5 oktober 2022 

Geachte B&W en raadsleden gemeente Albrandswaard, 

Raadsinformatiebrief Stationsstraat 4 – 3161 KP Rhoon - Postbus 1000 - 3160 GA Rhoon - T (010) 506 

11 11 - E info@albrandswaard.nl  

De gemeenteraad van Albrandswaard Uw brief van: Ons kenmerk: 617959 Uw kenmerk: Contact: 

Mandy Mes-van den Wijngaard Bijlage(n): Doorkiesnummer: 010-5061813 E-mailadres: m.mes@bar-

organisatie.nl Datum: 27 september 2022  

Betreft: legionella sporthal Rhoon en sportzaal Portland. 

Zo zijn we 4 jaar verder sinds 2019 zijn legionella probleem meldingen 2019,2020,2021,2022 met 

regelmaat deze in van de GGD het kan geen kwaad, nee zeker wel deze ziekte kan dodelijk zijn als er 

niet op tijd op wordt gereageerd bij mensen die longziekte en luchtweg ziektes of ouderen, 

longziekte is zo goed als vergelijkbaar met COVID19 wat veel verwarring kan geven. 

Graag de nodige actie ondernemen om dit probleem definitief op te laten lossen onderschat de 

gevolgen a.u.b. niet. En laat cijfertjes achter de rug dat heft het echte probleem niet op. 

 Zie de vervolg pagina’s voor meer informatie. Welzijn, gezondheid, en veiligheid staan boven alles. 



Raadsinformatiebrief 

Hofhoek 5 - 3176 PD Poortugaal - Postbus 1000 - 3160 GA Rhoon - T (010) 506 11 11 - E 

info@albrandswaard.nl 

De gemeenteraad van Albrandswaard 

Uw brief van: Ons kenmerk: 47585 

Uw kenmerk: Contact: Mandy Mes 
Bijlage(n): 1 Doorkiesnummer: 010-5061813 
E-mailadres: m.mes@bar-organisatie.nl

Datum: 1 februari 2019 

Betreft: verhoogde legionellawaardes gemeten in sporthal Rhoon 

Uw brief van: Ons kenmerk: 154009 

Uw kenmerk: Contact: M. Mes-van den Wijngaard 

Bijlage(n): 1 Doorkiesnummer: 010-5061813 

E-mailadres: M.Mes@albrandswaard.nl

Datum: 6 maart 2020

Betreft: Legionella sporthal Rhoon 

Hier volgt een brief op aan mij  X gericht. 

Uw brief van: 13 september 2020 Ons kenmerk: 203954

Uw kenmerk: - Contactpersoon: Mevrouw M. Mes Bijlage(n): - Team: Exploitatie en Verhuur 
Doorkiesnummer: 010-5061813 
E-mailadres: vastgoed@bar-organisatie.nl Datum: 21 september 2020

Rhoon, 19 november 2021

Geacht college, 
Een waarschuwing betreffend de legionella problemen in het algemeen en deel inhoud van de 
brieven GGD. 
16. Raadsinformatiebrief 2021 408897 inzake Verhoogde legionellawaardes gemeten in sportzaal

Portland. 

In de voorgaande jaren de aangemerkte brieven door u behandelt en door mij volop met adviezen 

neergezet.  



Daarbij 2 opmerkingen: 

Op het bericht 6 maart 2020 is door u een brief over sporthal Rhoon aan mijn adres gestuurd op 13 
september 2020 zie bijdrage. De copy van de brief. Daar waarin staat. 

De collega van burgemeester en wethouders heeft na de tweede melding van legionella in sporthal 
Rhoon besloten om grote delen van het waterleidingsysteem aan te laten passen om te voldoen aan 
de nieuwste versie van de NEN1006 en bijbehorende normen. Tijdens de sluiting van de sporthal als 
gevolg van COVID L9 zijn alle werkzaamheden uitgevoerd en gekeurd door een BRL6010 
gecertificeerd bedrijf was hetzelfde bedrijf verantwoordelijk voor de uitvoering en keuring? Zo niet, 
dan moet voorgaande meervoud zijn. De drinkwaterinstallatie voldoet hiermee aan de allernieuwste 
voorschriften NEN 1006 "Algemene voorschriften voor leidingwaterinstallaties". 

Mijn vraag hierop 
Is dat ik niet twijfel aan de vakkundigheid van het bedrijf daar kan ik niet over oordelen maar alles 
kan gedaan zijn  volgens BRL6010 en NEN 1006 maar het zal wel de nodige kosten zijn die eraan 
verbonden zijn om alles vrij te krijgen van Legionella want als de spoelinstallatie die er zit begrijp ik 
ook nog automatisch geregeld zou ik het  bedrijf toch aanspreken wat het echte probleem is van de 
oorzaak legionella wat elders in een DWL installatie kan ontstaan door leidingen die bijvoorbeeld 
door warme delen zijn aan gebracht zonder bijvoorbeeld isolatie deze delen worden nooit gespoeld 
dat is mijn vermoeden maar ook daar kan ik niet over oordelen. En het verhaal van de GGD is geen 
eerlijk verhaal Legionella is ook een longziekte probleem hetzelfde als de Covid dat kan in deze tijden 
verwarring scheppen, en legionella kan nog steeds dodelijk zijn al is het een persoon en dat is een 
teveel. 

Nog een tip voor de betreffende wethouder ga eens bij uw buurgemeentes praten hoe zij het 
oplossen en wat zij ermee doen. Ook zij kunnen er niet om heen om te zeggen het is mag en kan 
want de GGD zegt? We hebben het over mensen die er zwaar ziek van kunnen worden en zelfs 
kunnen sterven. 

Dan de brief 19 november 2021 sporthal Portland die brief is bij u bekend is ook naar mij 
toegezonden maar helaas kan deze niet vinden, daar heb ik ook niet meer op gereageerd een 
opmerking daarin staat iets wat voor mij zeer vreemd was dat ging over het spoelen van de leidingen 
was geen probleem want de werkster waren regelmatig aanwezig en spoelde de leidingen? De 
werksters? Met alle respect dat kan gewoon niet onverantwoord. 

Dan zijn we in 2022 beland 3 volle jaren verder. 

In feite achter de feiten aanwandelen en geld blijven verspillen dat er na 3 volle jaren niets is 

veranderd Veiligheid heeft alle voorrang op alles. 

Tot zover mijn verhaal het afwachten is het echt oplossen van dit probleem en nogmaals informeer 

goed welk bedrijf je in huis haalt. Ik zou graag op de hoogte willen blijven van wat ermee gaat 

gebeuren.  

Met vriendelijk groet, 

X
X
X


